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Islandzki  Związek  Łowiecki,  SKOTVÍS,  wyraził  zaniepokojenie
stanem populacji reniferów i spadkiem liczby upolowanych sztuk
w ostatnich latach.

Czytamy  o  tym  w  oświadczeniu  organizacji,  w  którym
stwierdzono, że ważne jest, aby dowiedzieć się, co jest tego
przyczyną  i  podjąć  odpowiednie  środki  w  celu  utrzymania
zrównoważonego  łowiectwa  i  zapewnienia  silnej  populacji
reniferów w przyszłości.

SKOTVÍS zgadza się również z nowym ministrem środowiska, że
niedopuszczalne  jest,  aby  państwo  płaciło  za  polowania  na
renifery na Islandii.

„Członkowie  związku  łowieckiego  od  lat  powtarzają,  że
organizacja nie jest reprezentowana w komisji ds. reniferów, a
tym  samym  nie  jest  w  stanie  przedstawić  punktu  widzenia
myśliwych,  m.in.  w  kwestiach  dotyczących  ustalania  cen
licencji łowieckich, dyskusji o populacji zwierząt łownych czy
limitach odstrzału” – czytamy w oświadczeniu.

SKOTVÍS stwierdza, że w świetle faktu, iż rząd na początku
roku zwrócił się do społeczeństwa o propozycje oszczędności,
warto przypomnieć wcześniejsze sugestie organizacji skierowane
do  Ministerstwa  Środowiska  i  Zasobów  Naturalnych  dotyczące
oszczędności w zarządzaniu polowaniami na renifery.

„Jesteśmy w pełni gotowy do negocjacji z rządem w sprawie
przejęcia całkowitego nadzoru nad polowaniami na renifery, co
wiązałoby  się  ze  znacznymi  oszczędnościami  dla  państwa.  W
Szwecji  już  funkcjonuje  podobny  model.  Szwedzki  Związek
Łowiecki  (Svenska  Jägareförbundet)  zajmuje  się  różnymi
aspektami zarządzania polowaniami i licencjami łowieckimi w
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imieniu państwa” – czytamy dalej w oświadczeniu.
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